
2017D14667 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën heeft over de brief van de Algemene 
Rekenkamer met het rapport Verantwoordingsonderzoek 2016 bij het 
Ministerie van Financiën (IX) (Kamerstuk 34 725 IX, nr. 2) op 24 mei 2017 
de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De adjunct-griffier van de commissie,
Bartman 
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1. Kan een uitsplitsing worden gemaakt van het gebruik van de 
30%-regeling per sector en inkomenscategorie? 

2. Hoeveel mensen werken momenteel met een payrollconstructie? 
3. Hoeveel personen hebben in het afgelopen jaar gebruik gemaakt 

van aftrek voor extraterritoriale kosten (niet zijnde 30%-regeling)? 
Wat was het gemiddelde bedrag van de aftrek? 

4. Wat is de ontwikkeling van de inkomsten uit Box 2 in de afgelo-
pen vijf jaren? 

5. Hoeveel inkomen uit gebruikelijk loon is er in de afgelopen vijf 
jaren aangegeven? 

6. Wat is de ontwikkeling van het mediane inkomen in de afgelopen 
vijf jaren? 

7. Hoeveel mensen werken er in het APA/ATR-team? Hoeveel 
mensen werken bij Grote Ondernemingen? Hoeveel mensen 
werken op de afdeling inkomstenbelasting? 

8. Kan een overzicht worden gegeven van alle maatregelen die zijn 
genomen om de Belastingdienst op orde te krijgen en de status 
ervan? 

9. Kan per onvolkomenheid worden aangegeven hoe deze worden 
weggenomen? 

10. Klopt het dat niet met zekerheid kan worden gezegd of de 
continuïteit van de Belastingdienst in gevaar is of komt? 

11. Wat betekenen de nog te realiseren taakstellingen (543 miljoen 
euro) op de Belastingdienst voor de continuïteit van het functione-
ren van de Belastingdienst? 

12. Kunt u reageren op de eerste conclusie: «De onder het Ministerie 
van Financiën vallende Belastingdienst is er de afgelopen twee 
jaar niet in geslaagd om de aangekondigde en noodzakelijk 
geachte modernisering van de primaire processen, de dienstverle-
ning aan burgers en bedrijven en van het toezicht en de inning 
van de grond te krijgen.»? 

13. Wat vindt het kabinet van de constatering van de Algemene 
Rekenkamer (ARK) dat de Belastingdienst op dit moment 
onvoldoende zicht heeft op de gevolgen van de vertrekregeling 
voor de continuïteit van de dienstverlening aan burgers en 
bedrijven en op het toezicht op de naleving van de belastingwet-
geving? 

14. Bent u met de ARK eens dat de Belastingdienst onvoldoende zicht 
heeft op de gevolgen van de vertrekregeling voor de continuïteit 
van de dienstverlening een burgers en bedrijven en op het 
toezicht op de naleving van de belastingwetgeving? 

15. Wanneer heeft de Belastingdienst een overkoepelend beeld van 
de plaatsen in de organisatie waart eventueel risico’s worden 
gelopen voor de continuïteit? 

16. In hoeverre zijn door de Investeringsagenda investeringen in het 
aanpassen van de legacy-systemen achterhaald geraakt? 

17. Wat doet het kabinet met de overweging van de ARK om de 
artikelen in het Algemeen Rijksambtenarenreglement (ARAR) over 
het van-werk-naar-werk-beleid (VWNW-beleid), met name de 
regels over de remplaçantenregeling, aan te scherpen? 

18. Klopt het dat medewerkers van Belastingdienst met terugwer-
kende kracht een verzoek voor een vertrekregeling konden 
indienen, zodat zij het volle bedrag aan vertrekpremie kregen, in 
plaats van een gedeelte daarvan? 

19. Hoe beoordeelt u de constatering van de Algemene Rekenkamer 
dat een groot aantal medewerkers geadviseerd is om een 
aanvraag van na 1 juli opnieuw te doen met een datum vlak voor 
1 juli? Is dit u bekend? Treedt de Belastingdienst hiertegen op? Is 
er bij het herzien van de regeling rekening mee gehouden dat dit 
zou kunnen gebeuren? 
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20. Zijn de problemen met betrekking tot het financieel beheer rond 
de Investeringsagenda inmiddels opgelost? Zo nee, wanneer 
kunnen ze dan opgelost worden? 

21. In hoeverre is er in 2017 en volgende jaren voldoende budget 
voor de plannen voor het aanpassen van de IT-legacy-systemen? 

22. Hoeveel budget trekt de regering uit om het aanpassen van de 
IT-legacy-systemen te kunnen uitvoeren? 

23. Het probleem van de managementinformatie is al drie jaar een 
onvolkomenheid, wanneer kan dit opgelost zijn/worden? Hoe 
wordt er gewerkt aan het oplossen van deze onvolkomenheid? 

24. De ARK constateert dat de Belastingdienst in 2016 onvoldoende 
bruikbare informatie had om zich een goed en overkoepelend 
beeld te kunnen vormen van mensen die instromen doorstromen, 
is dat op dit moment nog het geval? 

25. Op welke onderdelen van de Belastingdienst zijn momenteel 
personeelstekorten? 

26. Heeft de Belastingdienst inmiddels goede overkoepelende 
informatie over de uitstroom, doorstroom en instroom van 
personeel? Zo nee, wanneer heeft de Belastingdienst deze 
informatie? 

27. Volgens de Rekenkamer slaagt de Belastingdienst er onvoldoende 
in om helder te maken welke handhavingsinstrumenten worden 
ingezet bij de bestrijding van misbruik en oneigenlijk gebruik bij 
de kleine belastingmiddelen. Kunt u deze informatie verstrekken? 

28. Waarom zijn er ten aanzien van de assurantiebelasting in 2016 
vrijwel geen boekenonderzoeken uitgevoerd, terwijl dit wel de 
bedoeling was? Hoeveel boekenonderzoeken beoogde de 
belastingdienst uit te voeren ten aanzien van de assurantiebelas-
ting? 

29. Wat gaat er gebeuren om de beheerprocessen bij de afdeling 
IT-Specials op orde te brengen, ook bij uitbesteding?
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